
Hur har du upplevt träffarna? Mixen mellan fysiska/ digitala? Antal träffar och frekvens?

Helst fysiska träffar i framtiden annars bra

Inte mer digitalt. Skicka ut det digitala inför och sen mer samtal och workshop på mötena

Ok men dagen träff var under all kritik - den digitala presentationen kunde vi fått till oss innan för att sedan diskuterat

Intressant. Men delar av det digitala kunde man fått till sig innan för att få mer tid till att prata lagen emellan när man väl ses. 

De har vart bra. Lite problem ibland med tekniken. 

Bra, nyttigt att höra hur andra föreningar har det

Bra, jag gillar digitala träffar då det är tidseffektivt och flexibelt

Bra, tidseffektivt och med jämna mellanrum

Antal träffar är OK. Digitala passar bättre men kvaliteten på fysiska är bättre. 

Det har varit en bra mix och lagom antal träffar 

Inspirerande, lagom mix 

Hur har du upplevt innehållet?

Bra att vi kan få hjälp med att få igång arbetet med stöd av tex Kinell

Bra

Axels idag ok men alldeles för svårt o se vad det stod o för långt

Bra men mer prat mindre lyssna. 

Intressant, lärorikt 

Bra

Bra

Mix mellan inspiration och nätverk har varit bra. Bra när det ger konkreta exempel

Bra variation och intressant utbyte med andra föreningar. 

Givande. Intressanta föreläsare och givande erfarenhetsutbyte

Varierande och bra 

Vilket moment i våra träffar har betytt mest för er?

Diskussioner, och input från föreningar

När vi haft workshops

Samtalen

Möten lag emellan. 

Bra att få prata å byta tankar med andra föreningar 

Höra hur hemmaplansmodellen fungerar 

-

Digitala föreläsningen med Lotta och nätverkandet

Info från hur andra föreningar gör. 

Se hur andra föreningar tar sig an implementeringen av Hemmaplansmodellen 

Diskussionerna efteråt 

Vad jobbar ni vidare med tills vi ses nästa gång?

Samla medlemmar och jobba med de fyra principerna

Värdegrunder

Sprida det i föreningen 

Värdegrundsfrågor 

Värdegrundsfrågor 

Placera personer på olika arbetsområden 

Ny organisation 

Rutiner och styrning av föreningens styrning

Värdegrund och förenings policy. 



Försöker få med fler som driver utvecklingen. Känns som vi gör mycket men det behöver bli tydligare. Fler 

som gör lite. Jag tror att vi skulle behöva få till en träff med Axel. Vi behöver få med alla ledare på tåget. Att 

de tar mer ansvar för ledarbiten runt omkring. Inte bara den fysiska istiden

Rekrytering och samarbete med andra föreningar för att gynna våra barn 



Intressant. Men delar av det digitala kunde man fått till sig innan för att få mer tid till att prata lagen emellan när man väl ses. 


